
 
 
 
 
 
Ik ben Jorgi Ulenaers, gehuwd en mama van drie zonen (13 , 11 en 6 jaar). Ik ben afgestudeerd aan 
HAST verpleegkunde in Hasselt als gegradueerde verpleegkundige.  
In het middelbaar had ik voor de richting verzorging gekozen, omdat ik toen al wist dat ik graag met 
mensen wilde werken, ik zag me echt niet 8 uur op een bureau zitten. Na mijn zesde jaar verzorging 
wou ik graag verder studeren en koos ik voor verpleegkunde. Waarom HBO5? Verzorging was een 
beroepsrichting en HBO5 sloot er mooi op aan. Natuurlijk kan je nog steeds de brugopleiding naar 
bachelor doen, maar dat is voor mij voorlopig niet nodig. Ik ben tevreden met het werk dat ik doe. 
Na mijn opleiding werkte ik in het Jessa-ziekenhuis op de afdeling Hematologie/Oncologie, waar ik de 
laatste 5 jaar vaste nachtdienst deed, het laatste half jaar algemene waak. Begin dit jaar maakte ik de 
overstap naar UZ Leuven waar ik tussenwaak Pneumologie doe. Inderdaad nachtdienst! Het voordeel 
aan vaste nacht is dat je geen wisselende posten hebt en een beetje structuur. 
Ik doe mijn werk heel graag en met heel mijn hart. "De mensen verzorgen zoals jezelf en je familie 
ook verzorgd wil worden!" dat is mijn motto. 
Verpleegkunde is ook een beetje een roeping, je moet het echt graag doen want anders hou je het 
niet vol. Mensen hebben net slecht nieuws gekregen: een behandeling slaat niet aan, een operatie is 
niet gelukt, hun bloedwaardes zijn niet in orde voor de volgende chemokuur en dergelijke. Op die 
momenten ben jij er om hen bij te staan. 
Ik heb nooit spijt gehad dat ik geen bachelor gedaan heb, al doende leert men en door de jaren heen 
ga je sterker in je schoenen staan. Ik voel me een hele gelukkige volwaardige verpleegkundige. 
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